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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor rendeződik a vajai II. Rákóczi Ferenc Mgtsz. külső üzletrészek megvásárlásának
problémája?" címmel a Házszabály 91. § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Polt
Péter Legfőbb Ügyész Úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Amint az bizonyára t . Legfőbb Ügyész Úr előtt is ismeretes, a választókerületemben található
vajai 11. Rákóczi Ferenc Mezőgazdasági Termelőszövetkezet helyzete igen „különleges" a
mezőgazdasági szövetkezeti külső üzletrészek állam általi visszavásárlása szempontjából .
Engedje meg t. Legfőbb Ügyész úr, hogy a kérdéseim felvetése előtt, az általam már korábban
a t. Ház előtt is ismertetett vajai termelőszövetkezet hányattatásait röviden összefoglaljam .

A vajai 11. Rákóczi Ferenc Mezőgazdasági Termelőszövetkezetet a Szabolcs-Szatmár-Bereg
Megyei Cégbíróság 1991 . május 2 . napján vette nyilvántartásba . Az akkori hatályos
jogszabályok alapján a szövetkezet 1992 . évben több közgyűlésen, - így részközgyűléseken is
- határozott a szövetkezeti vagyon vagyonértékeléséről, valamint a vagyon megosztás
módjáról, majd ezt követően 1992 . decemberében döntött az ún. új típusú szövetkezetté
történő átalakulásáról . A szövetkezet a jogszabályi rendelkezéseknek megfelelően az
átalakulást változásbejegyzési kérelemként a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Cégbírósághoz
terjesztette be, amely kérelem tárgyában a Cégbíróság a mai napig nem döntött .

A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Bíróság 1994-ben elrendelte a vajai termelőszövetkezet
felszámolását, amely ismereteim szerint a mai napig folyamatban van .

2002. augusztusában a szövetkezeti üzletrész tulajdonosok törvényességi kérelemmel
fordultak a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Cégbírósághoz, hogy az intézkedjen a közgyűlés
összehívásáról, ugyanakkor a kérelem vonatkozott arra is, hogy a Cégbíróság ne törölje a
cégnyilvántartásból a szövetkezetet. Egyúttal a polgárok kérelemmel fordultak a Szabolcs-
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Szatmár-Bereg Megyei Főügyészséghez, hogy adjon állásfoglalást a tekintetben, hogy
megállapítható-e a Cégbíróság mulasztása a változásbejegyzési eljárásban .

Tudomásom szerint a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Főügyészség a közérdekű bejelentés
előterjesztését követően megállapította, hogy a Cégbíróság a törvényből eredő
kötelezettségének nem tett eleget akkor, amikor közel tíz év elteltével sem j egyezte be a vaj ai
szövetkezet változásbejegyzésre irányuló kérelmét .

Az elkeseredett üzletrész tulajdonosokat az ügyészség arra bíztatta, hogy a Magyar
Köztársaság Legfelsőbb Bíróságánál éljenek panasszal a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei
Cégbíróság mulasztása miatt.

A választókerületemben élő polgárok nevében kérdezem ezért a t . Legfőbb Ügyész úrtól
valóban a Legfelsőbb Bíróság előtt szerepel-e a vajai termelőszövetkezet ügye? Amennyiben
igen, úgy kérdezem a t . Legfőbb Ügyész úrtól, hogy ki indította a szóban forgó eljárást, és az
milyen stádiumban van, illetve mikorra várható, hogy megnyugtatóan rendeződik a vajai
termelőszövetkezet és ezzel több száz üzletrész tulajdonos helyzete?

Mielőbbi válaszát várva, maradok

Budapest, 2004. január 12.
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